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Tisztelt Elnök Úr! 

Az Alaptörvény 7. cikk (1)-(2) bekezdése, valamint az Országgyűlésről szóló 2012. évi XXXVI. 
törvény 42. § (8) bekezdése alapján írásbeli választ igénylő kérdést kívánok benyújtani 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címzettje: Novák Katalin, tárca nélküli miniszter (családokért 
felelős) 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címe: "Mit kíván tenni annak érdekében, hogy folytatódjon 
az abortuszok számának örvendetes csökkenése?" 

Tisztelt Miniszter Asszony!

2020. november 16-án hétfőn Orbán Viktor miniszterelnök Úr arról tájékoztatott az Országgyűlés 
plenáris ülésén, hogy a magyar kormány nem kíván módosítani az abortusz jelenlegi hazai 
szabályozásán. Ez irányú tájékoztatását megnyugvással vettem tudomásul, ahogy a magyar nők is. 
A kérdés azért merült fel, mert sajtóhírek szerint Magyarország egy amerikai kezdeményezésű 
abortusz-ellenes nemzetközi dokumentum (a Genfi Konszenzus Nyilatkozata) aláírója lett.

Miniszterelnök Úr ugyanakkor sajnos nem válaszolt kérdésem második részére, arra, hogy a magyar
kormány mit kíván tenni annak érdekében, hogy folytatódjon az abortuszok számának az elmúlt 
harminc évben tapasztalt örvendetes csökkenése. Kérem, tájékoztasson arról, hogy az Ön feladat - 
és hatáskörébe tartozó területen milyen intézkedések (pl. fogamzásgátlók TB-támogatása), illetve 
milyen felvilágosító kampányok stb. várhatók annak érdekében, hogy minél kevesebb nő 
kényszerüljön arra, hogy ilyen nehéz és fájdalmas döntést hozzon a gyermekvállalást illetően?


